
Med drugim si delal tudi v tujini in v mednarodnih okoljih. Bi priporočal tudi drugim
mladim to izkušnjo?

Delo v tujini je bila vsekakor zelo zanimiva izkušnja in bi jo priporočal vsakemu. Po mojih izkušnjah smo z znanjem,
pridobljenem na fakulteti, povsem primerljivi z drugimi evropskimi inženirji, če ne še boljši. Tuja podjetja nudijo

zanimive izzive, aktivno vključenost in ogromno novega znanja. Poleg tega predstavljajo edinstveno izkušnjo in, kar je
tudi zelo pomembno, odpirajo vrata mnogim priložnosti, saj delodajalci tovrstne izkušnje celo cenijo.

Kakšne so tvoje želje glede prihodnosti – razviti kakšen patent, sodelovati na kakšnih
velikih projektih?

Želje za prihodnost so velike. Super bi bilo imeti svoje podjetje, kjer bi lahko nudil strokovne storitve in tako ves čas
počel tisto, v čemer zares uživam.  Pri nekaj večjih projektih sem že sodeloval in občutek prispevati svoj delež je

neopisljiv. Se pa zavedam, da se moram še veliko naučiti, zato z veseljem sodelujem s strokovnjaki, kjer lahko
izpopolnjujem svoje znanje.

Kaj je tvoj najljubši del stroke? Inovativnost, razvoj, prostor za napredek?
V strojništvu so možnosti neomejene. Sam sem najbolj navdušen nad razvojem izdelkov, pri katerih lahko uporabim
svojo kreativnost, domišljijo ter znanje in s tem naredim nekaj funkcionalnega, nekaj, kar lahko pomaga ljudem pri

vsakdanjem življenju.

Kaj bi svetoval mladim pred izbiro izobraževalne poti?
Preprosto: izberite tisto, kar vas zares veseli in v čemer uživate. Nekaj kar lahko delate cel dan in niti ne opazite, kdaj je

ta čas minil.

Od kod je izhajala tvoja želja po študiju strojništva?
Že od otroštva so me vedno zanimale tehnične stvari; na primer, kako delujejo naprave, iz kakšnih komponent in
materialov so sestavljene… Zato sem kot otrok zelo rad razstavljal igrače, da bi ugotovil,  na kakšen način delujejo.

Z leti je želja o delu na tem področju postajala vedno večja in tako sem se v strojništvo usmeril že v srednji šoli.
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